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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
18/02/2021 19:30h,   per-par TEAMS 

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: G. Juwet (voorzitter), Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Dirk Cocquyt, Paul Lagae 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Daniel Van Daele, Denis Van Bever, Fred Vanden Bemden 
o Commissies / commissions: Frank Desmet (NOC-CNR), C. Holvoet (LIGD), A. Di Giacomo (CAN-NSC) 
o Verontschuldigd – excusé : BEACH (Johan Van Riet) 

 
 

Commissies / commissions 
  

 
1. BEACH (J. Van Riet, verontschuldigd) 

 
1.1. Een voorlopige kalender met 9 manches (zie 

bijlage) start in Hechtel op 30/05.  De kalender 
omvat ook een 1-ster FIVB tornooi (Leuven, 
14-18 juli), dat back-to-back georganiseerd 
wordt met de gewone BK-manche in die stad. 
Na opvraging van de kandidaturen voor de 
finales heeft Johan Van Riet beslist om dit te 
organiseren in Brussel. De andere kandidaat-
organisatoren werden ingelicht van deze 
beslissing. Daniel Van Daele meldt dat ook dit 
jaar geen organisatie in Wallonie zal plaats 
vinden. Er wordt bekeken of een organisatie 
mogelijk is in het B-circuit. 

 
1.2. Volley Belgium wacht nu op de richtlijnen van het 

Overlegcomité alvorens verder te kunnen gaan 
met de uitwerking van de organisatie. Hier schuilt 
natuurlijk de onzekerheid van het moment. 
Organiseren zonder publiek is financieel uiterst 
moeilijk. Bovendien moeten nu engagementen 
aangegaan worden voor binnen een aantal 
maanden. 

 
1.3  CEV en FIVB vragen één contact voor 

arbitrage beach. Guy zal dit met Johan en 
Arturo bespreken.  
 

2. NOC (Frank Desmet ter vervanging van Johan 
Somers) 
 

2.1.  Met verwijzing naar punt 1.6. van de RvB van 
21/01 constateert de RvB dat ook de nationale 
jeugdkampioenschappen in 2021 de facto niet 
kunnen doorgaan omwille van de COVID-
restricties.  Enkel provinciale – of inter club 
tornooien blijven dit jaar mogelijk, mits 
versoepelingen door de overheden.  
 
Gelet organisaties van het nationaal 
jeugdkampioenschap 2020 & 2021 niet konden 

 
1. BEACH (J. Van Riet, excusé) 
 
1.1. Un calendrier provisoire avec 9 manches (voir 

annexe) débute à Hechtel le 30/05.  Le calendrier 
comprend également un tournoi FIVB 1 étoile 
(Louvain, 14-18 juillet), qui sera organisé en 
parallèle avec la manche du championnat belge 
dans cette ville. Après avoir fait le tour des 
candidats-organisateurs de la finale, Johan Van 
Riet a décidé d'organiser ce tournoi à Bruxelles. 
Les autres candidats-organisateurs en ont été 
informés. Daniel Van Daele annonce que cette 
année encore, aucune organisation n'aura lieu en 
Wallonie. La possibilité d'organiser un tournoi dans 
le circuit B est examinée. 

 
1.2. Volley Belgium attend maintenant les directives 

du Comité de Concertation avant de poursuivre le 
développement de l'organisation. C'est là que 
réside l'incertitude du moment. Organiser des 
manches sans public est financièrement très 
difficile. En outre, des engagements doivent 
maintenant être pris pour un certain nombre de 
mois. 

 
1.3 La CEV et la FIVB demandent un seul 

interlocuteur pour l'arbitrage BEACH. Guy en 
discutera avec Johan et Arturo. 

 
2.  CNR (Frank Desmet, en remplacement de Johan 

Somers) 
 

2.1.  En référence au point 1.6. du CA du 21/01, le CA 
observe que les championnats nationaux de 
jeunes ne peuvent pas avoir lieu en 2021 en raison 
des restrictions imposées par le COVID.  Seuls les 
tournois provinciaux ou interclubs resteront 
possibles cette année, à condition que les 
autorités assouplissent les mesures.  

 
Étant donné que les championnats nationaux des 
jeunes 2020 & 2021 n'ont pas pu être organisés à 
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doorgaan wegens COVID zal dit kampioenschap 
in 2022 terug toegewezen worden aan FVWB. 
 
Teneinde de jeugdspeler in de mate van het 
mogelijke een natuurlijke groei (van 3*3 – matchen 
naar 6*6-matchen) te gunnen na twee jaar zonder 
jeugdkampioenschappen wordt aan de 
jeugdcommissies van VV en FVWB gevraagd om 
na te gaan in hoeverre de leeftijdsgroepen in 2022 
kunnen aangepast of eventueel uitgebreid worden.  

 
2.2.  De Federatie, in samenwerking met de Liga 

Heren en de Nationale Loterij, doet een bijdrage  
van 15.000 EUR + BTW om volleybal maximaal 
op tv te brengen, zodat de vele fans niet 
verstoken blijven van hun favoriete sport. 
Verschillende kanalen ( Telenet, VOO, Proximus 
en Sporza Online), zullen matchen uitzenden (zie 
bijlage).  Met Sporza wordt bekeken of de 
finalewedstrijd van de Play-Off Dames 
rechtstreeks op tv kan geplaatst worden ( zondag 
18/04 om 18.00h in de Tomabelhal te 
Roeselare). De federatie wenst hiervoor de club 
Knack Roeselare te danken voor de 
terbeschikkingstelling van hun infrastructuur. 
Om dit te bereiken moest, in samenwerking met 
de ligaclubs dames, geschoven worden met de 
kalender. Zo werd een mini-PO ingevoegd bij de 
LIGD. De reguliere matchen van 17/04 werden 
daarvoor naar 07/04 verplaatst, en de match 
Oostende-Tchalou van 14/04 wordt op 17/03 
afgewerkt. Dit werd besproken en goedgekeurd 
tijdens een teams-vergadering met de ligaclubs 
bij de dames op donderdag 4 februari. 
 
Alle wijzigingen werden gepubliceerd op 
Volleyscores. Ze kunnen ook gepubliceerd 
worden op de website VB onder de hoofding 
‘commissies’. 
 

2.3. Nu zondag 21/02 heeft de finale van de Belgische 
Beker plaats in een lege LOTTO-arena maar 
voor de camera’s. Niet spelen is geen optie! 
Moesten de finalisten alsnog afhaken dan ligt een 
plan-B op tafel waarbij ze vervangen worden 
door de verliezende halve-finalisten. De NOC 
heeft zelfs een plan-C voor als COVID ook dat 
plan-B zou dwarsbomen. In dat plan-C worden 
kwartfinalisten opgeroepen.  

 
2.4.  Het seizoen 2021-2022 wordt gestart met 

identieke serie-indelingen als 2020-2021. Als 
teams zouden wegvallen worden ze niet 
vervangen. Het aanvullen /  vervolledigen van de 
series (met ‘bijkomende stijgers’) zal pas 
gebeuren voor het seizoen 2022-2023.  
Na afloop van de inschrijvingen voor 21-22 kan 
de RvB uitzonderlijk nog wel ingrijpen om 
eventueel te grote onevenwichten  binnen één 
niveau weg te werken.  

cause de la COVID, l’organisation du championnat 
en 2022 a de nouveau été attribué à la FVWB. 

 
Afin de permettre aux jeunes joueurs, dépourvus 
de championnat national pendant deux ans, d'avoir 
une évolution aussi naturelle que possible (de 3*3 
à 6*6) les commissions des jeunes de VV et de la 
FVWB sont invitées à examiner dans quelle 
mesure les groupes d'âge peuvent être adaptés ou 
éventuellement élargis pour l’année 2022.  

 
2.2.  La Fédération, en collaboration avec la Ligue 

Hommes et la Loterie Nationale, apporte une 
contribution de 15 000 euros + TVA pour faire 
passer le plus possible le volley-ball à la télévision, 
afin que nos nombreux fans ne soient pas privés 
de leur sport favori. Plusieurs chaînes (Telenet, 
VOO, Proximus et Sporza Online) diffuseront les 
matches (voir annexe).  Nous sommes 
actuellement en train de vérifier avec Sporza s'ils 
peuvent diffuser en direct à la télévision le dernier 
match des Play-Off Dames (dimanche 18/04 à 
18h00 au Tomabelhal de Roulers). La fédération 
tient à remercier Knack Roeselare pour la mise à 
disposition de son infrastructure. 
 
Pour y parvenir, nous avons dû modifier le 
calendrier en coopération avec les clubs de la 
Ligue Dames. Un mini-PO a été ajouté à la LIGD. 
Les matches réguliers du 17/04 ont été déplacés 
au 07/04, et le match Oostende-Tchalou du 14/04 
sera joué le 17/03. Ce point a été discuté et 
approuvé lors d'une réunion-TEAMS avec les 
clubs de la LIGD le jeudi 4 février. 

 
Tous les changements ont été publiés sur 
Volleyscores. Ils peuvent également être publiés 
sur le site web du VB sous la rubrique 
"commissions". 

 
2.3. Ce dimanche 21/02 se déroulera la finale de la 

Coupe de Belgique dans une LOTTO-arène vide  
mais bien devant les caméras. Ne pas jouer n'est 
pas une option ! En cas d'abandon de finalistes, un 
plan B est proposé selon lequel ils sont remplacés 
par les demi-finalistes perdants. La CNR a même 
un plan C si COVID contrecarrait également ce 
plan B. Dans ce plan-C on fera appel aux quarts 
de finalistes.  

 
2.4.  La saison 2021-2022 débutera avec des séries 

identiques à celles de 2020-2021. Si des équipes 
se retirent, elles ne seront pas remplacées. La 
série ne sera complétée (avec des "montants 
supplémentaires") que pour la saison 2022-2023.  
Après la fin de la période d’inscription pour 21-22, 
le CA peut, à titre exceptionnel, juste intervenir afin 
d'éviter un déséquilibre excessif à l'intérieur d'un 
niveau.  
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2.5.  Frank stelt het nationale competitiereglement 

voor. Inhoudelijk is het niet gewijzigd. Omwille 
van de leesbaarheid werden een aantal 
wijzigingen aangebracht. 

- Een nieuwe presentatie en documentnaam  
 

- Definities staan voortaan achteraan 
- Jaartallen zijn verwijderd 
- Frank bekijkt de mogelijkheid om te werken 

met hyperlinks in het document. 
- Het ‘plan-B’ van punt 2.3. hierboven wordt als 

artikel opgenomen, zodat het risico voor een 
afhakende finalist van de nationale beker 
ingedekt is.  

 
De RvB feliciteert Frank met de tijdige indiening 
van het ontwerp, doch vraagt de NOC om nog 
enkele aanpassingen te evalueren en een 
definitief voorstel te brengen op de raad van 
bestuur van maart: 
- rekening houdende met de opmerkingen van 

E. Davaux  (verantw. reglementen FVWB) 
- met een taalkundige controle in beide 

landstalen (Fred stuurt de verbeteringen van 
de Franse tekst die hij vorig jaar reeds 
indiende) 

- met eventuele inclusie van aanpassingen voor 
de punten 3.4.5.3. (coach-licentie) en 3.4.1.5. 
(dubbele affiliatie).   Jean-Paul bezorgt de 
nodige info en vorige verslagen aan Frank. 

 
Guy consulteert Toon in verband met de beste 
optie inzake vormgeving. De NOC stelt twee 
afzonderlijke teksten voor (één in NL, één in F) 
wat leesbaarheid en opmaak fel bevordert, terwijl 
het FVWB de bestaande presentatie verkiest ( 
één document met twee kolommen). De nieuwe 
lay-out is gebaseerd op de regelgeving van 
andere federaties en laat een hergebruik binnen 
lagere niet-nationale reeksen toe. 

 
De NOC presenteert de definitieve versie van het 
nationale competitiereglement op de RvB van 
maart, zodat het document tijdig online kan gaan. 
 

2.6. Het voorgestelde annorama geldt voor alle 
nationale niveaus behalve de Liga’s. De 
Bekerwedstrijden starten op 11-12/09 en de 
reguliere competitie op 18-19/09.   

 
De Europese kampioenschappen lopen echter 
tot 30/09, zodat er een overlap is. De federatie 
dient -net zoals de voorbije jaren- een 
uitzonderingsmaatregel aan te vragen bij het 
CEV.  
 

2.7.  Na het ontslag van Johan Somers kwam het 
NOC intern overeen dat Frank zijn taken als 
vertegenwoordiger naar buiten uit zou 

 
2.5.  Frank présente les règlements nationaux de la 

compétition régulière et de la Coupe. Le contenu 
n'a pas été modifié. Quelques modifications ont été 
apportées pour en faciliter la lecture. 
- Une nouvelle présentation et un nouveau nom 

pour le document  
- Les définitions sont placées à la fin 
- Les années ont été supprimées 
- Frank étudie la possibilité de travailler avec 

des hyperliens dans le document. 
- Le "plan B" du point 2.3. ci-dessus sera inclus 

dans un article, de sorte que le risque 
d'abandon d'un finaliste de la Coupe nationale 
soit couvert.  

 
Le CA félicite Frank pour la présentation du projet 
dans les délais impartis, mais demande à la CNR 
d'évaluer certains ajustements et de présenter une 
proposition finale au CA de mars : 
- en tenant compte des commentaires de E. 

Davaux (responsable réglementation FVWB) 
- avec un contrôle linguistique dans les deux 

langues nationales (Fred enverra les 
améliorations au texte français qu'il a déjà 
soumises l'année dernière) 

- avec l'inclusion éventuelle d'ajustements pour 
les points 3.4.5.3. (licence de coach) et 3.4.1.5. 
(double affiliation).   Jean-Paul fournit à Frank 
les informations nécessaires et les rapports 
précédents. 

  
Guy consulte Toon sur la meilleure option pour le 
format. La CNR propose deux textes séparés (un 
en NL, un en F) ce qui favorise la lisibilité et la 
mise en page, tandis que la FVWB préfère la 
présentation existante (un document avec deux 
colonnes). La nouvelle présentation est basée sur 
les règlements d'autres fédérations et permet une 
réutilisation dans des séries non nationales 
inférieures. 
 
La CNR présentera la version finale des 
règlements nationaux au CA de mars, afin que le 
document puisse être publié à temps. 

 
2.6. L'annorama proposé s'applique à tous les 

niveaux nationaux, à l'exception des ligues. Les 
Coupes débutent le 11-12/09 et le championnat 
régulier les 18-19/09.   

 
Les championnats européens se déroulent 
toutefois jusqu'au 30/09, il y a donc un 
chevauchement. Tout comme les années 
précédentes la fédération est tenue à demander 
une mesure d'exemption à la CEV.  

 
2.7.  Après la démission de Johan Somers, la CNR a 

convenu en interne que Frank reprenne ses tâches 
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overnemen tot het einde van Johan’s mandaat 
(2° trimester 2021).  
Guy consulteert Toon met het oog op het 
uitschrijven van de vacature voor een snelle 
benoeming door de RvB. Voorstel van vacature 
dient besproken en goedgekeurd te worden op 
raad van bestuur maart 2021. 
  

 
3.     NSC (Arturo Di Giacomo) 
 
3.1.  De RvB feliciteert de NSC met de mooie 

promotiefilm. Arturo hoopt deze te kunnen 
tonen tijdens de (pauzes van) de bekerfinale en 
overlegt daartoe met Geert. De 
recruteringsvideo zal te zien zijn op de 
verschillende sites en op Youtube. Een identiek 
project staat in de steigers voor de Beach. 

 
3.2. De voorbereiding van de beker illustreert de 

goede samenwerking met de Liga Heren. 
Samen werd beslist dat het ‘challenge-team’ 
van Aalst bij de twee finales zal instaan voor 
deze dienst. Arturo dankt ook het Challenge-
team van Roeselare voor het ter beschikking 
stellen en installeren van hun apparatuur.  In 
het kader van het vormingsprogramma 
organiseerde de Liga dan weer 
vriendschappelijke matchen, waaraan vele 
jonge scheidsrechters (gratis) deelnamen.  Nog 
andere vormingsprojecten zijn gepland tijdens 
de Play Offs, en dan meer bepaald het gebruik 
van de video-challenge voor de vorming van 
onze internationale scheidsrechter. Arturo dankt 
Volley Belgium om het vormingsbudget te 
gebruiken voor de kilometervergoeding.  

 
3.3. Het secretariaat verstuurde +/- 170 ‘Volley 

Belgium mondmaskers’ naar de scheidsrechters 
en officials die actief zijn binnen de nationale 
reeksen. De kosten van deze maskers worden 
ten laste genomen van Volley Belgium. Met dank 
aan Arturo voor de aanmaak en opvolging. 

 
3.4. Kleine wijzigingen aan het FIVB-reglement 

zouden ‘volgens de sociale media’  in de pipeline 
zitten. Zolang deze niet officieel goedgekerud of 
medegedeeld zijn worden deze niet in de 
reglementen  verwerkt. 

 
3.5. In opvolging van punt 4. Van de RvB van 21/01 

werden de recente verslagen van de NSC via het 
secretariaat verspreid onder de raadsleden.  De 
RvB dankte Arturo voor deze bijdrage. 

 
3.6. Arturo bereidt een voorstel tot ‘gentlemen’s 

agreement’ voor ter attentie van de vleugels, met 
als doel een uniforme arbitrage in heel het land. 
Het voorstel zal eerst aan Guy en Jean Paul 
voorgelegd worden. 

de représentant extérieur jusqu'à la fin du mandat 
de Johan (2° trimestre 2021).  
Guy consulte Toon en vue de rédiger un avis de 
vacance de poste pour une nomination rapide par 
le conseil d'administration. La proposition de poste 
vacant sera discutée et approuvée par le conseil 
d'administration de mars 2021. 

  
 
3.     CNA (Arturo Di Giacomo) 
 
3.1.  Le conseil d'administration félicite la CNA pour ce 

magnifique film promotionnel. Arturo espère le 
montrer lors de la (pause de la) finale de la coupe 
et consulte Geert pour cela. Cette vidéo pour le 
recrutement sera visible via les différents sites et 
Youtube .Un projet identique sera mis en place 
pour le Beach. 

 
3.2. La préparation de la coupe illustre la bonne 

coopération avec la Ligue Hommes. Il a été décidé 
que la "challenge team" d'Alost serait responsable 
de ce service pendant les deux finales. Arturo 
remercie également les personnes du challenge de 
Roeselare qui ont donné l’autorisation d’utiliser leur 
système. D’autre part cette équipe viendra placer le 
système du vidéo challenge. D’autre part toujours 
dans la vision de la formation de nos arbitres, des 
matchs amicaux ont été organisés par la Ligue. 
Plusieurs jeunes arbitres ont participé à cette 
formation avec des prestations gratuites. D’autres 
projets de formations sont encore envisagés lors 
des POFF surtout pour la formation de nos arbitres 
internationaux envers le vidéo challenge ;Arturo 
remercie le VB d’avoir utilisé le budget de formation 
pour rembourser les kilomètres. 

 
3.3. Le secrétariat a envoyé environ 170 "masques 

buccaux Volley Belgium" aux arbitres et aux 
officiels qui sont actifs dans les séries nationales. 
Le coût de ces masques sera facturés à Volley 
Belgium. Avec des remerciements à Arturo pour la 
production et le suivi. 

 
3.4. Selon les médias sociaux, de petits changements 

aux règlements de la FIVB sont envisagés. Tant 
qu'ils n'auront pas été officiellement approuvés ou 
communiqués, ils ne seront pas intégrés dans nos 
règlements. 

 
3.5. En exécution du point 4. du CA de 21 janvier, les 

récents rapports de la CNA ont été distribués aux 
membres du CA via le secrétariat.  Le CA remercie 
Arturo pour cette contribution. 

 
3.6. Arturo prépare une proposition de "gentlemen's 

agreement" à l'attention des ailes, dans le but de 
parvenir à un arbitrage uniforme dans tout le pays. 
La proposition sera d'abord présentée à Guy et 
Jean Paul. 
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3.7.  Arturo informeert de RvB dat Maarten een 

internationale aanduiding kreeg voor het 4-sterren 
FIVB tornooi in Doha. Hij dankt de positieve 
ingesteldheid van internationale SRs Koen en 
Marika die recent ter hulp kwamen toe anderen 
door COVID wegvielen. Arturo meldt dat het 
departement BEACH van CEV toenadering zoekt 
tot de Belgische BEACH verantwoordelijke (zie 
BEACH). 

 
3.8. Op vraag van Daniel gaf Arturo zijn visie op de 

mogelijk introductie van een ‘Fair Play – titel’.  Na 
enquête blijkt dat clubs hier wel aan willen 
meewerken mits er een financiële premie aan 
vasthangt. Daarvoor ontbreken echter de 
middelen.  

 
3.9  Arturo meldt -op een vraag van Daniel- dat de 

werving van scheidsrechters een gezamenlijk 
solidair initiatief is van alle geledingen van de 
federatie. De vleugels nemen hierin het voortouw 
om hun clubs aan te moedigen.  

 
3.10. De versterkte internationale aanwezigheid van VB 

zorgt indirect voor een stijging van de 
internationale aanduidingen van onze SRs. Deze 
versterking moet positief afstralen op eventuele 
wervingsacties van de vleugels. 

 
4.   Liga Dames (Claude Holvoet) 
 
4.1  Claude stuurde net het jaarrapport 2019 in. Dit 

werd initieel verwacht tegen de AV van juni 
2020 ! De raad van bestuur betreurt deze 
houding van de Liga Dames en het niet 
reageren op eerdere vragen. 

 
4.2. Claude meldt dat de plooien bij de LIGD nog 

helemaal niet platgestreken zijn en dat de 
interne verdeeldheid tussen de clubs zeer groot 
blijft. 

 
4.3. Voor de finale van de Play-Offs in Roeselare 

biedt de NSC de LIGD haar hulp aan voor 
advies  bij het gebruik van de Challenge-
systeem. 

 
3.7.  Arturo informe le CA que Maarten a reçu une 

désignation internationale pour le tournoi FIVB - 4 
étoiles à Doha. Il remercie l'attitude positive des 
arbitres internationaux Koen et Marika qui sont 
récemment venus à la rescousse alors que d'autres 
avaient abandonné en raison de la COVID. 

      Arturo signale que la département CEV BEACH 
sera proche des fédérations ( voir Beach) 

 
 
3.8. Interrogé par Daniel, Arturo donne sa vision sur 

l'introduction éventuelle d'un "titre Fair Play".  Une 
enquête a montré que les clubs sont prêts à 
coopérer si une prime financière y est attachée. 
Or, les moyens manquent pour le faire.  

 
 
3.9 En réponse à une question de Daniel, Arturo 

rapporte que le recrutement des arbitres est une 
initiative commune et solidaire de tous les 
segments de la Fédération. Les ailes prennent 
l'initiative pour encourager leurs clubs.  

 
3.10. La présence internationale de VB, récemment 

renforcée, assure indirectement une augmentation 
des désignations internationales de nos arbitres. 
Ce renforcement devrait avoir un impact positif sur 
les éventuelles actions de recrutement des ailes. 

 
4.   Ligue Dames (Claude Holvoet) 
 
4.1 Claude vient de soumettre le rapport annuel 2019. 

Ce rapport était initialement prévu pour l'AG de juin 
2020 ! Le Conseil regrette cette attitude de la part 
de la LIGD et l'absence de réactions aux appels 
précédents. 

 
4.2. Claude rapporte que les tensions au sein de la 

LIGD n'ont pas encore disparues et que les 
divisions internes entre les clubs restent très 
importantes. 

 
4.3. Pour la finale des Play-Offs à Roulers, la CNA 

offre son aide à la LIGD pour des conseils sur 
l'utilisation du système Challenge. 
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RvB/CA 
  

 
1.     Finale Beker (Guy Juwet): komt rechtstreeks 

en integraal op SPORZA, maar in de LOTTO-
arena zelf zal het heel leeg zijn : geen 
bestuurders van de federatie, geen sponsors, 
.. .  Guy wenst namens de raad van bestuur 
heel expliciet Volley Vlaanderen te danken 
voor de enorme financiele en organisatorische 
inspanningen om het volleybal met deze 
finales in de aandacht te houden. 
 

2.    WEVZA (Claude Kriescher) 
2.1. 1° ronde kwalificatietornooi U16 & U17 in Italië 

wordt mogelijk verplaatst naar einde maart-begin 
april. De finales zijn gepland voor eind juli. 

 
 
2.2. Claude en TOPVOLLEY overleggen om de 

organisatie van de U18 WEVZA begin augustus te 
plaatsen, vermits vanaf half augustus het 
wereldkampioenschap in Iran doorgaat. Er is nog 
geen antwoord van NED en GER. 

. 
3.     LIGH (Guy Juwet) : Guy informeert de raad van 

bestuur dat de samenwerking met de Liga 
Heren verder zeer positief evolueert en dat 
gezamenlijk als partners kan gebrainstormd 
worden over de toekomstige werking. 

 
4.    FIVB World Congress : Guy en Geert namen deel 

aan het volledige online congres op vrijdag 5, 
zaterdag 6 en zondag 7 februari.  Geert De 
Dobbeleer – voorgedragen voor een 
bestuursmandaat bij FIVB door het CEV - werd 
bevestigd door de 222 federaties van FIVB als lid 
van de raad van bestuur van FIVB.  

 
5.     De Algemene Vergadering 2021 van Volley 

Belgium zal plaatshebben op 27 mei 2021 op het 
EVC. Als de COVID-restricties een fysieke 
vergadering in mei onmogelijk maken kan de AV 
tot juni uitgesteld worden, doch niet later. 

 
5.1. Op de agenda van deze Algemene Vergadering 

staan de verkiezing van voorzitter en financieel 
bestuurder. Volgens de statuten stelt de vleugel 
met de meeste leden een kandidaat voor (art 
19§2). Volgens de ledentelling van 01/02/2021 (zie 
bijlage)  is dat Volley Vlaanderen. Ongeveer 80% 
van de leden behoort tot Volley Vlaanderen, terwijl 
20% behoort ot FVWB. 

 
6. VARIA 
 
6.1   Op vraag van Denis meldt Claude dat alle clubs 

hun inschrijving voor 2020-2021 intussen betaald 
hebben. VB is nu klaar om de vleugels een ‘covid-

 
1 . Finale de la Coupe (Guy Juwet) : elle sera en 

direct et en intégral sur SPORZA, mais dans une 
LOTTO-arena très vide : pas d’administrateurs de 
la fédération, pas de sponsors, ... .  Au nom du 
conseil d'administration, Guy tient à remercier 
explicitement Volley Vlaanderen pour les énormes 
efforts financiers et organisationnels qu'il a 
déployés pour maintenir le volley-ball au centre de 
l'attention par ces finales. 

 
2.    WEVZA (Claude Kriescher) 
2.1. Le 1er tour du tournoi de qualification U16 et U17 

en Italie pourrait être déplacé vers la fin du mois 
de mars ou au début du mois d'avril. Les finales 
sont prévues pour la fin juillet. 

 
2.2. Claude et TOPVOLLEY envisagent d’organiser  

la WEVZA U18 début août, précédant ainsi les 
championnats du monde en Iran qui ont lieu à 
partir de la mi-août. Il n'y a pas encore de réponse 
de la part de NED et de GER. 

. 
3.   LIGH (Guy Juwet) : Guy informe le conseil 

d'administration que la coopération avec la Ligue 
Hommes continue d'évoluer de manière très 
positive et que nous pouvons réfléchir ensemble, 
en tant que partenaires, au fonctionnement futur. 

 
4.    Congrès mondial de la FIVB : Guy et Geert ont 

participé en télé-conférence à l'intégralité du 
congrès, du vendredi 5 au dimanche 7 février.  
Geert De Dobbeleer – qui a été présenté par la 
CEV pour un poste d’administrateur auprès de la 
FIVB - a été confirmé par ses 222 fédérations 
comme membre du BoA de la FIVB.  

 
5.  L'Assemblée Générale 2021 de Volley Belgium 

aura lieu le 27 mai 2021 à l'EVC. Si les restrictions 
COVID rendent impossible une réunion physique 
en mai, l’AG peut être reportée jusqu'en juin, mais 
pas plus tard. 

 
5.1. L'ordre du jour de cette AG comprend l'élection 

du président et du directeur financier. Selon les 
statuts, l'aile qui compte le plus de membres 
propose un candidat (art. 19§2). Selon le 
décompte des membres du 01/02/2021 (voir pièce 
jointe), il s'agit de Volley Vlaanderen. Environ 80 % 
des membres appartiennent à Volley Vlaanderen, 
tandis que 20 % appartiennent au FVWB. 

 
6. DIVERS 
 
6.1 À la demande de Denis, Claude indique que tous 

les clubs ont maintenant payé leur inscription pour 
2020-2021. Le VB est maintenant prêt à payer aux 
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premie’ te betalen na ontvangst van de facturen, 
opgesteld overeenkomstig de nota van Claude dd 
21/01 (8.350 EUR te betalen aan FVWB, 37.150 
EUR aan VV). Daarna zal Claude het boekjaar 
2020 afsluiten. 

 
6.2   De clubs van de liga dames leven het opgelegde 

protocol goed na. Een eerste de visu-vaststelling 
door een COVID-supervisor van het protocol 
bevestigt dat de clubs dit naleven en ook niet 
geringe organisatorische inspanningen gedaan 
hebben. 

 
6.3.  Feedback paritair comité : Daniel meldt dat de 

limiet voor SBS-spelers op 10.612 EUR blijft .  
 
6.4. Daniel vraagt VB om een promotie& herstart-video 

te overwegen, en/of een  prestigematch met VIPs. 
Daniel neemt contact met Geert De Dobbeleer 
(Volley Vlaanderen) om dit concreet te bespreken en 
gebruik te kunnen maken van de bestaande visuele 
middelen binnen Volley Vlaanderen. 

 
 
6.5. Op vraag van Dirk zal Claude nakijken welk bedrag 

VB ontving voor de internationale transfers van 
niveau 2 tot 6 (dus niet de LIGA’s), dus voor spelers 
die finaal niet gespeeld hebben. 

 
6.6 Jean-Paul meldt dat binnen Volley Vlaanderen de 

U19-competitie vrijwel niet bestaande is gelet deze 
spelers actief zijn binnen de seniorcompetitie. Vanuit 
Volley Vlaanderen wordt voorgesteld om de U19-
competitie te verwijderen bij de jeugdreeksen. 

 
6.7 Jean-Paul meldt dat - conform de vertraging in de 

uitrol van de MIKASA-ballenovereenkomst binnen 
Volley Belgium - dit ook doorgetrokken zal worden 
binnen de provinciale reeksen. 

 
 
Volgende vergadering  
 
Donderdag 18/03 – 19u30 – op het EVC indien 
mogelijk, zoniet per TEAMS 
 

ailes une "prime COVID" après réception des 
factures, établies selon la note de Claude du 21/01 
(8.350 EUR à payer au FVWB, 37.150 EUR à VV). 
Claude clôturera alors l'exercice financier 2020. 

 
 
6.2 Les clubs de la LIGD respectent bien le protocole 

imposé. Un premier contrôle visuel par un 
superviseur COVID confirme que les clubs 
respectent le protocole et qu'ils ont fait des efforts 
d'organisation considérables. 

 
 
6.3. Nouvelles du comité paritaire : Daniel indique que 

la limite pour les joueurs SBS reste à 10.612 euros.  
 
6.4. Daniel demande à VB d'envisager la production 

d’une vidéo de promotion & de relance, et/ou un 
match de prestige avec des VIP. Daniel prendra 
contact avec Geert De Dobbeleer (Volley 
Vlaanderen) pour en discuter plus concrètement et 
pouvoir utiliser les ressources visuelles existantes 
au sein de Volley Vlaanderen. 

 
6.5. A la demande de Dirk, Claude vérifiera le montant 

que VB a reçu pour les transferts internationaux 
des niveaux 2 à 6 (pas ceux de la LIGUE), donc 
pour des joueurs qui n’ont finalement pas joué. 

 
6.6 Jean-Paul signale qu'au sein de Volley 

Vlaanderen, la compétition U19 est presque 
inexistante car ces joueurs participent aux 
compétitions senior. Volley Vlaanderen propose de 
supprimer les U19 des séries jeunes. 

 
6.7 Jean-Paul rapporte que – vu le ralentissement du 

déploiement du ballon MIKASA au sein de Volley 
Belgium – ce déploiement sera également ralenti 
aux séries provinciales. 

 
 
Réunion suivante 
 

Jeudi 18/03 – 19h30 – à l’EVC si possible, 
sinon par TEAMS 

 

verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


